
Referat af ordinær generalforsamling lørdag  19. maj 2010 kl. 10 -12 

 

Til stede var repræsentanter fra Klitmarken:  2, 3, 12, 25, 28, 31  Sandmarken:  11.  

Kystmarken: 9, 18 ,29, 32, 40, 42. 

 

1. Valg af dirigent 

Jens Isak Jørgensen, Klitmarken 28, blev valgt til dirigent. 

2. Bestyrelsen beretning 

 

Bestyrelsens beretning som var udsendt forinden, blev gennemgået af formanden 

Hovedvægten af gennemgangen omhandlede de forslag til forlig i sagen om vejen, der går gennem 

de beskyttede naturområde. 

 

Der var en del debat omkring den løsning der nu er fremsendt fra advokaten. 

Generalforsamlingen godkendte bestyrelsens beretning og dermed det foreliggende forlig. 

 

3. Kystsikring 

 

Knud Mellergaard orienteret om et møde, som han havde deltaget i den 24. februar, hvor Hjørring 

kommune og Kystdirektoratet havde inviteret de enkelte grundejerforeninger til møde angående den 

fremtidige kystsikring. 

Den foreslåede metode for kystsikring er sandfodring af stranden. 

Prisen på sandfodring vil være afhængig af hvor høj klitten er.  

Hvis der kan blive tale om kystsikring, blev det også drøftet, hvem der skal betale for kystsikringen 

og hvem der har nytte af kystsikring. 

Begrebet Nytteværdi blev nævnt.  

Der er mest nytteværdi for dem der bor i 1 – 3 kystrække. 

 

Konklusionen på mødet blev, at der blev nedsat en arbejdsgruppe for kystsikring, under ledelse af 

Glenn Allart Andersen og i den gruppe vil man gerne have medlemmer for de enkelte 

grundejerforeninger. 

 

VG vil gerne være repræsenteret i gruppen, men på generalforsamlingen blev der ikke fundet noget 

medlem som ønskede art være med i gruppen. 

 

Efterfølgende har Søren Kjær Ottzen givet tilsagn om, at være med i gruppen for kystsikring. 

 

 

 

 



 

4. Aflæggelse af regnskab 

I kasserens fravær, aflagde Jens Rasmussen regnskabet for 2011. 

Regnskabet udviste et overskud på kr. 18.584. 

og en 

Egenkapitalen på kr. 27.260 

Regnskabet blev godkendt 

  

5. Forslag fra medlemmerne. 

 

Der var stillet et forslag fra Eva Bousgaard Mortensen om, 

1. At der ikke laves bump på vejene 

2. At det ekstraordinære kontingent på kr. 1.300 som var indbetalt i forbindelse med retssagen om 

vejen, bliver tilbagebetalt eller kontingentet bliver nedsat til kr. 0, indtil formuen er brugt. 

 

Pkt. 1. 

Der blev fremført både for og imod bump. 

Konklusionen blev, at der ikke etableres bump, men der henstilling til, at køre langsomt ved at der 

skiltes. 

 

Pkt. 2 

Der blev fremført nogle synspunkter omkring beløbet som var indbetalt, bla. at det er godt, at kunne 

sige til evt. købere af sommerhuse, at der kommer ingen ekstra udgifter til vedligeholdelse af det 

beskyttede område de første 10 år.   

 

Beslutningen var derfor, at beløbet henstår til dækning af den aftalte vedligeholdelse af det 

beskyttede område. 

 

 

 

6. Vedtagelse af budget 

Budgettet blev fremlagt af Jens Rasmussen og udviser et overskud på kr. 23.280 i 2012 

Og en egenkapital ved udgangen af 2012 på kr. 50.540 

Det blev besluttet, at kontingentet for 2013 nedsættet til kr. 500 

Ovennævnte blev vedtaget. 

 

 



 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Bjarne Neumann ønskede at udtræde af bestyrelsen. 

Som afløser blev valgt Jens Isak Jørgensen. 

 

Den øvrige bestyrelse blev genvalgt. 

8. Valg af revisor og suppleant 

Tore Christensen, Kystmarken 43, blev genvalgt. 

Peter Berg, Klitmarken 27 blev valgt til suppleant. 

9. Evt. valg af administrator. 

Foreningen har ingen administrator. 

10. Eventuelt 

Der blev foreslået, at man evt. prøver at forsøge, at bruge knust beton på en del af vejen, for at se, 

om det virker bedre end grus. 

Bestyrelsen vil undersøge muligheden for brug af knust beton. 

 

Formanden takkede dirigenten for god mødeledelse. 

 

 

 

 

_____________________________ 

Dirigent Jens Isak Jørgensen 


